



姓名：钟濠洋
职位：合伙人
邮箱：zhonghaoyang@highking.com.cn
电话：010-81963666
传真：010-67251388

Name: Haoyang Zhong
Position: Partner
Mailbox: zhonghaoyang@highking.com.cn
Phone: 010-81963666
Fax: 010-67251388

教育背景

中国政法大学法学学士、法学硕士。

Education

Bachelor's degree in Law and Master's degree in Law, from China University of Political Science and Law.

专业经历

钟濠洋律师曾担任某中级人民法院副庭长，布加勒斯特大学讲师，具有丰富的理论知识和实践经验。现任北京市海勤律师事务所合伙人兼发展研究部负责人，北京湖南青年经济发展促进会法律委员会执行主任，振源学社副秘书长，第四届朝阳区律师协会房地产与建设工程业务研究会委员，第四届朝阳区律师协会青年律师工作委员会委员。

Professional Experience

Attorney Zhong was the deputy president of an Intermediate people's court and a lecturer at Bucharest University, with rich theoretical knowledge and practical experience. He is currently a partner and head of the development research department of Beijing Highking Law Firm, the executive director of the Legal Committee of Beijing Hunan Youth Economic Development Promotion Association, the deputy secretary general of Zhenyuan Society, a member of the 4th Chaoyang District Lawyers' Association Real Estate and Construction Business Research Committee, and a member of the 4th Chaoyang District Lawyers' Association Young Lawyers Working Committee.

执业领域及专长

钟濠洋律师具有丰富的建设工程和金融实务经验。律师执业期间，主要提供房地产与建设工程、PPP、金融类业务领域的商事诉讼、仲裁、项目设立、股权投资、企业并购与重组、资产处置、合同审核、公司合规、常年法律顾问等法律服务，致力于为国家机关、事业单位、大型国有企业、上市公司、建筑集团、金融机构等不同类别的单位提供全方位法律服务。

Practice Areas

Attorney Zhong has rich experience in construction engineering and financial practice. During his practice, he has mainly provided legal services in commercial litigation, arbitration, project establishment, equity investment, corporate M&A and restructuring, asset disposal, contract review, corporate compliance, and permanent legal counsel in the fields of real estate and construction engineering, PPP, and finance. He is committed to providing a full range of legal services for different types of units such as state organs, institutions, large state-owned enterprises, listed companies, construction groups and financial institutions.

钟濠洋律师擅长民商事案件的争议解决业务，曾独立或参与办理重大疑难诉讼案件上百起，曾先后为包括国家发展和改革委员会基建物业管理中心、交通运输部科学研究院、中国进出口银行、新华恒泰资产管理有限公司、兴业财富资产管理有限公司、中铁北京工程局集团有限公司、中建电子信息技术有限公司等不同类别的客户提供诉讼与仲裁法律服务，执业素养和优质的服务获得了众多客户的肯定和好评，有效地维护当事人利益。

Attorney Zhong specializes in dispute resolution in civil and commercial cases. He has independently or participated in hundreds of major and difficult litigation cases. He has provided litigation and arbitration legal services for different types of clients such as Infrastructure Property Management Center of the National Development and Reform Commission, Scientific Research Institute of Ministry of Transport, Export-Import Bank of China, Xinhua Hengtai Asset Management Co., Ltd. Xingye Wealth Asset Management Co., Ltd. China Railway Beijing Engineering Group Co., Ltd. CSCEC Electronic Information Technology Co., Ltd. His practice quality and excellent services have won the affirmation and praise of many clients and effectively protect the interests of the parties.

工作语言

中文 英文

Language Skills

Mandarin and English